



ANNOUNCEMENT

إعلان

DAR AL TAKAFUL PJSC in exclusive negotiations to acquire Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC

شركة دار التكافل ش.م.ع تجري مفاوضات حصرية للاستحواذ على شركة نور للتكافل العام ش.م.ع وشركة نور للتكافل العائلي ش.م.ع

On 18th February, 2020, Dar Al Takaful PJSC (the “**Company**”) announced that it has executed a conditional offer letter with Noor Investment Group LLC and Noor Bank PJSC to acquire 100% of the shares of both Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC (the “**Transaction**”). Under the terms of the offer letter the parties have entered into exclusive discussions to finalize definitive transaction documents towards completion of the Transaction.

أعلنت شركة دار التكافل ش.م.ع (“الشركة”) في 18 فبراير 2020 أنها وقعت عرض مشروط لمجموعة نور الاستثمارية ش.ذ.م.م. وبنك نور ش.م.ع للاستحواذ على 100% من أسهم كل من شركة نور للتكافل العام ش.م.ع وشركة نور للتكافل العائلي ش.م.ع (“الصفقة”). دخل الأطراف بموجب شروط خطاب العرض في مناقشات و مفاوضات حصرية لاستكمال وثائق وعقود الصفقة النهائية نحو إتمام الصفقة.

Completion of the Transaction is expected to take place in the second quarter of 2020, and is subject to shareholder and regulatory approval. Post completion of the Transaction, Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC will continue to conduct their business on an as is basis. Further, during the execution and post completion of the Transaction, the takaful policies underwritten by each of Noor Takaful Family PJSC, Noor Takaful General PJSC and Dar Al Takaful PJSC will remain unchanged and in full effect.

ويُتوقع أن تتم الصفقة في الربع الثاني من عام 2020، ويخضع ذلك لموافقة المساهمين والجهات التنظيمية. بعد إتمام الصفقة، ستواصل شركة نور للتكافل العام ش.م.ع وشركة نور للتكافل العائلي ش.م.ع إدارة أعمالهما كالمعتاد. بالإضافة إلى ذلك، أثناء تنفيذ الصفقة وبعد إتمامها، ستظل وثائق التكافل التي وقّعها كل من شركة نور للتكافل العائلي ش.م.ع، وشركة نور للتكافل العام ش.م.ع، وشركة دار التكافل ش.م.ع كما هي بدون تغيير وستبقى سارية المفعول.

Commenting on the Transaction, Maj. Gen (Retd.) Abdulaziz Al Bannai, the Chairman of Dar Al Takaful said: “The Transaction, when completed will allow Dar Al Takaful to build scale and market share in the UAE by consolidating the fragmented UAE insurance market, and

قال اللواء (المتقاعد) عبد العزيز البناي، رئيس مجلس إدارة شركة دار التكافل، تعليقاً على الصفقة: “ستسمح الصفقة، عند إتمامها، لشركة دار التكافل بتكوين قدرات أكبر وتنمية الحصة السوقية لها في دولة الإمارات العربية المتحدة من خلال توحيد سوق التأمين المجزأ في الدولة،

diversify our existing business by adding Family Takaful (Life) to the Company's service offering. The Company expects to realize meaningful cost synergies from the Transaction, which would allow us to offer better terms to our policy holders".

Emirates NBD Capital Limited is acting as the sole financial advisor on this Transaction, Baker McKenzie Habib Al Mulla is acting as the legal advisor, Deloitte is acting as the financial and IT diligence advisor and Milliman is acting as the actuarial diligence advisor on the Transaction.

About Dar Al Takaful:

Established in 2008, Dar Al Takaful (DAT) is a Shariah compliant takaful provider licensed by Insurance Authority of the UAE for doing General takaful business and is listed in Dubai Financial Market. DAT provides a comprehensive range of Islamic insurance products, services and specialized solutions to meet clients' requirements. As an Islamic insurance company, Dar Al Takaful's business operations are Shariah-compliant and this aspect is overseen by a distinguished Fatwa and Shariah Supervisory Board. DAT with its widely-scattered distribution channels including Branches, Brokers, Own sales force and also through the well-developed B2B/B2C windows is well positioned to meet insurance needs of the market.

In case of any queries please contact:
Mr. Hamad Mohammed Sharaf
Board Secretary
Telephone: +971 043041653
E-Mail: HSharaf@dat.ae

وتنوع أعمال الشركة الحالية عن طريق إضافة التكافل العائلي (التأمين على الحياة) إلى خدمات الشركة. تتوقع الشركة تحقيق منافع مالية من خلال الصفقة، مما سيتيح لنا تقديم شروط أفضل لعملائنا".

يقوم بنك الإمارات دبي الوطني كابيتال ليمتد بدور المستشار المالي الوحيد في هذه الصفقة، ويقوم مكتب بيكر ماكنزي حبيب الملا بدور المستشار القانوني، وتقوم شركة ديلويت بدور مستشار الشؤون المالية وتقنية المعلومات، وتقوم شركة ميليمان بدور المستشار الاكتواري في هذه الصفقة.

نبذة عن شركة دار التكافل:

تأسست شركة دار التكافل في عام 2008، وهي شركة تقدم خدمات التكافل المتوافقة مع الشريعة الإسلامية وتحمل ترخيص من هيئة التأمين بدولة الإمارات العربية المتحدة لممارسة أعمال التكافل العام، وهي مدرجة في سوق دبي المالي. توفر شركة دار التكافل مجموعة كبيرة من منتجات وخدمات التأمين الإسلامية والحلول المتخصصة لتلبية متطلبات العملاء. بصفتها شركة تأمين إسلامي، تتوافق عملياتها مع أحكام الشريعة الإسلامية ويشرف على هذا الجانب هيئة الفتوى والرقابة الشرعية. تتمتع شركة دار التكافل بقنوات توزيع منتشرة على نطاق واسع تتضمن الفروع، الوسطاء وقوة المبيعات الخاصة بها وكذلك من خلال نوافذ معاملات الشركات/ معاملات الشركات والعملاء المطورة بشكل جيد لتلبية احتياجات التأمين في السوق.

في حال وجود أي استفسارات، يرجى الاتصال:
السيد/ حمد محمد شرف
أمين سر مجلس الإدارة
هاتف: +971 043041653
البريد الإلكتروني: HSharaf@dat.ae